
 

 
Synpunkter remiss Pangea Vision Timrå 28 september 2021 
 

 Först vill vi verkligen betona att Vision Timrå tycker att det är en jättebra idé och vision att 
på det sättet som framgått av remissen driva Pangea framåt och säkra att det även 
fortsättningsvis kommer att finnas en mötesplats för människor som bor främst i Tallnäs 
men även i dess närhet, ja kanske i hela kommunen. Så Vision Timrå har inget att invända 
mot att Folketshusföreningen Timrå blir de som fortsättningsvis driver Aktivitetshuset 
Pangea. 

Vi har dock några frågor och funderingar. 

 Det står att Hyresgästföreningen kommer att vara en av Pangeas 
samarbetspartners. Är det klarlagt hur det kommer att bli nu när den eldsjälen, 
Lillemor Göransson, dog i början av juni i år? 

 Vi tycker att det är viktigt att om det gör ”tjejaktiviteter” så måste det göras även 
egna aktiviteter för killarna. Alla är ju lika välkomna så görs det speciella grupper 
är det viktigt att det finns någon gruppaktivitet som passar alla.  

 De eldsjälar som nämns i remissen, är det så att den betalda personalen blir 
mentorer till dessa och att de jobbar ideellt?  

 Finns det något tänkt samarbete med Folkets Hus Söråker?  
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